
GraphicsTablet ユーザー使用許諾契約書 

本ソフトウェアをご使用になる前に、以下の条件をよくお読みください。作者の責任

を免除または制限する条項や、ユーザーの権利を制限する条項も含まれています。お

客様がインストールされた場合、本契約を承諾したものとみなされ、本契約の条項に

拘束されることに同意したものとみなされます。 

 

このユーザー使用許諾契約書（以下、「契約書」といいます）は、お客様（個人または

単一の組織）と “GraphicsTablet”（以下、「ソフトウェア」または「ソフトウェア製品」

といいます）との間で交わされるもので、すべての権利は VSON Technology Co.,Ltd.

（以下、当社）に帰属します。本ソフトウェア製品をご使用になる前に、まず本契約

書をお読みください。本契約書に関連するソフトウェアまたは電子文書は、本契約書

の規定に基づいてお客様に付与されるものであり、同時に「本契約書」は、本ソフト

ウェア製品の後期リリースおよびアップグレードにも適用されます。お客様が本ソフ

トウェア製品をインストール、コピー、カット、アクセス、またはその他の方法で使

用した時点で、お客様は本契約の条項に拘束されることに同意したことになります。

本契約書の条項に同意できない場合は、本ソフトウェアおよび関連サービスのダウン

ロード、インストール、使用を中止してください。 

なお、当社はプライバシーの保護に最大限の注意を払っています。個人情報の取り扱

いに関しては、「プライバシーポリシー 」をお読みください。 

 

1. 免責事項 

本ソフトウェアには、本ソフトウェアの適合性、知的財産権の侵害がないこと、特定

の目的のために使用することなど、いかなる明示的または黙示的な保証も付されてい

ません。 

 

本ソフトウェアを使用したことにより、または使用できなかったことにより、何らか

の損害や賠償が発生した場合、たとえその可能性を知らされていたとしても、当社は

一切の法的責任を負わないものとします。当社は、本ソフトウェアのデータ、テキス

ト、グラフィックス、リンクなどの正確性や完全性を保証するものではありません。

当社は、予告なしに本ソフトウェアを改訂することがあります。 

 

また、本ソフトウェアは、何らかの理由により、現在は情報表示インターフェースの

みを提供しています。ユーザーが第三者の情報データのプラグインを生成、ダウンロ



ード、または使用し、任意の著作権の問題や紛争を引き起こした場合、当社は、任意

の責任を受け入れることはありません、また、任意の明示的または黙示的な保証を提

供していません。 

 

2. 契約範囲 

本契約は、お客様が本ソフトウェアをダウンロード、インストール、ログインして使

用することについて、お客様と当社の間で成立するものとします。 

 

3. ソフトウェアのダウンロードとインストール 

当社が提供する本ソフトウェアは、端末機器ごとに異なるバージョンが用意されてい

ますので、実際の使用状況に応じて適切なバージョンをダウンロードしてインストー

ルしてください。ダウンロード後、画面の指示に従って正しくインストールしてくだ

さい。ソフトウェアが不要になった場合や、新しいバージョンのソフトウェアをイン

ストールする場合は、ソフトウェアを削除してください。 

 

4. ソフトウェアのアップデート 

当社は、お客様の使用感を向上させ、ソフトウェアをより完成に近づけるために、今

後もサービスの開発に努め、ソフトウェアを更新します（更新には、交換、修正、機

能強化、ソフトウェアのバージョンアップなどがあります）。 

 

5. アカウントの登録 

ログインする前に、アカウントを登録する必要があります。アカウント登録が完了す

ると、このアカウントで当社が開発したすべてのソフトウェアにログインすることが

できます。 

 

6. 個人情報の保護 

利用者の個人情報の保護は当社の基本原則であり、当社は利用者の個人情報を保護す

るために合理的な措置を講じます。当社は、法令に定める場合を除き、利用者の許可

なく、利用者の個人情報を第三者に開示・公開しないものとします。 

 

7.ユーザー公開コンテンツの仕様 

7.1 本条のコンテンツとは、ユーザーが ”GraphicsTablet” アプリを利用する際に、ア

カウントヘッド、名前、ユーザーの説明、登録などの認証情報、テキスト、音声、画



像、動画、グラフィックなどのコンテンツを作成、アップロード、コピー、公開、配

布することをいいます。 

 

7.2 ユーザーは、"GraphicsTablet" APP のアカウントまたはサービスの制作、アップ

ロード、コピー、公開、普及を、以下の法律、規則、方針に反して使用することはで

きません。 

 

(1) 憲法で定められた基本原則に反するもの。 

(2) 国家の安全を脅かし、国家機密を漏洩し、国家権力を転覆させ、国民の団結を損

なうもの。 

(3) 国の名誉や利益を損なうもの。 

(4) 国民の憎悪、民族差別、国民統合の破壊を煽る。 

(5) 国家の宗教政策を破壊し、カルトや封建的な迷信を促進する。 

(6) 風説を流布し、社会秩序を乱し、社会の安定を損なうこと。 

(7) 散発的なもの、ポルノ、賭博、暴力、殺人、テロ、犯罪の教唆。 

(8) 他人を侮辱・誹謗中傷し、他人の正当な権利・利益に反するもの。  

(9) その他、法律や行政法規で禁止されている内容を含む情報。 

 

7.3 ユーザーは、”GraphicsTablet” アプリのアカウントまたはサービスの制作、アッ

プロード、コピー、公開、”GraphicsTablet” アプリの正常な動作を妨げる以下の行為、

および他のユーザーまたは第三者の合法的な権利と利益の侵害を使用することはで

きません。 

 

(1) 性的または性的な暗示を含むもの。 

(2) 侮辱、威嚇、脅迫的な内容を含むもの。 

(3) 嫌がらせ、スパム広告、悪意のある情報、不正な情報を含むもの。 

(4) 他人のプライバシー、個人情報を含むもの。 

(5) 他人の名誉、肖像権、知的財産権、営業機密などの正当な権利を侵害するもの。 

(6) その他、他の利用者や第三者の正当な権利・利益を侵害したり、正常な運営を妨

げる情報を含むもの。 

 

8.その他 

8.1 お客様は、本契約書を読み、本契約書に拘束されることに同意した上で、本ソフ



トウェアを使用するものとします。当社は、必要に応じて本契約の条項を修正する権

利を有します。本契約の関連条項は、本ソフトウェアの最新版で読むことができます。

改訂後、お客様が本ソフトウェアの使用を継続された場合、お客様は改訂された規約

に同意されたものとみなします。改定後、お客様が本ソフトウェアの使用を継続する

場合、改定された契約書に同意したものとみなします。 

 

8.2 本契約は、中華人民共和国広東省深セン市宝安区にて締結されています。 

 

8.3 本契約の成立、効力、履行、解釈および紛争解決は、中華人民共和国本土の法律

（抵触法を含まない）に準拠するものとします。 

 

8.4 お客様と当社の間で紛争が生じた場合、まず協議により友好的に解決するものと

します。協議が成立しない場合は、本契約が締結された管轄の人民裁判所に紛争また

は論争を提出するものとします。 

 

8.5 すべての用語のタイトルは、読むのに便利なだけで、実際には意味を持たず、本

契約の意味解釈の基礎として使用することはできません。 

 

8.6 本契約の条項が無効または執行不能であっても、その他の条項は有効であり、両

当事者を拘束します。 

 

8.7 本契約に中国語版、英語版などの複数の言語版が存在する場合、内容に一貫性が

ないとみなされる際には、中国語版の内容が優先されます。 

 

製造開発メーカー連絡先 

VSON Technology Co., Ltd 

website: http://www.vson.com.cn 

Email: support@vson.com.cn 

（2021 年 7 月 1 日） 
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User License Agreement 

Please read the following terms carefully before using this software. Including the 

exemption clauses that exempt or limit the author's liability and the restriction on 

users' rights. Your installation and use will be deemed as your acceptance of this 

Agreement, and you agree to be bound by the terms of this Agreement. 

 

The copyright of “GraphicsTablet” software (hereinafter referred to as "software" or 

"software product") belongs to VSON Technology Co., Ltd. This User License 

Agreement (hereinafter referred to as the "Agreement") is a legal agreement between 

you (an individual or a single institutional group) and the Software. Before you use 

this software,you must read this Agreement. Any software and electronic documents 

related to thisAgreement shall be granted to you according to the terms of this 

Agreement. At the same time, this Agreement is also applicable to any subsequent 

release and upgrade of this software. 

 

1. Disclaimer 

This software is not accompanied by any form of express or implied warranty, 

including any warranty about the applicability of this software, no infringement of 

intellectual property rights or fitness for a particular purpose. In any case, the author 

shall not be liable for any damages arising from the use of the software or the inability 

to use the software, even though the author has been informed of the possibility of 

such damages. 

The author does not guarantee the accuracy or completeness of the data, text, 

graphics,links or other matters contained in this software. The author may change this 

software at any time without notice. In addition, for some reasons, the software now 

only provides information display interface. For all copyright issues or disputes caused 

by third-party information data plug-ins created, downloaded and used by users 

themselves, the software does not assume any responsibility, nor does it provide any 

explicit or implied guarantee. 

 

2. Scope of Agreement 

This agreement is an agreement between you and VSON Technology regarding your 

downloading, installation, use, login and use of this software. 



 

3. Software installation and uninstallation 

VSON Technology may develop different software versions for different terminal 

devices. 

You should download the appropriate version for installation according to the actual 

situation. After downloading the installation program, you need to follow the steps 

prompted by the program to install it correctly. If you no longer need to use the 

software or need to install a new version of the software, you can uninstall it yourself. 

 

4. Software update  

In order to improve the user experience and service content, VSON Technology will 

constantly strive to develop new services and provide you with software updates from 

time to time (these updates may take the form of software replacement, modification, 

function enhancement, version upgrade, etc.) 

 

5. Account Registration 

You need to register an account before using the software. This account can be used 

for any software developed by Acquired Beauty Technology. 

 

6. User Personal Information Protection 

It is a basic principle of VSON Technology to protect users' personal information. 

VSON Technology will take reasonable measures to protect users' personal 

information. Except for laws and regulations, VSON Technology will not disclose the 

user's personal information to a third party without the user's permission. 

 

7. User published content specification 

7.1 The content mentioned in this article refers to any content created, uploaded, 

copied, published and disseminated by the user in the process of using 

“GraphicsTablet”, including but not limited to the registration information and 

authentication materials such as account avatar, name, user description, or text, voice, 

pictures, videos, graphics, etc., sending, replying or automatically replying to messages 

and related link pages, as well as other content generated by using the account or the 

service. 



 

7.2 The user shall not use the "GraphicsTablet" account or the service to create, 

upload, copy, 

publish or disseminate the content prohibited by the following laws, regulations and 

policies: 

(1) Opposing the basic principles set forth in the Constitution; 

(2) Endangering national security, divulging state secrets, subverting state power and 

undermining national unity; 

(3) Harming the honor and interests of the state; 

(4) Inciting national hatred and discrimination and undermining national unity; 

(5) Those who undermine the state's religious policy and promote heresy and feudal 

superstition; 

(6) Spreading rumors, disturbing social order and undermining social stability; 

(7) Spreading obscenity, pornography, gambling, violence, murder, terror or abetting 

crime; 

(8) Insult or slander others and infringe upon their legitimate rights and interests; 

(9) Information containing other contents prohibited by laws and administrative 

regulations. 

 

7.3 The user shall not use the "GraphicsTablet" account or the service to create, 

upload, copy, 

publish or disseminate the following contents that interfere with the normal operation 

of "GraphicsTablet" and infringe the legitimate rights and interests of other users or 

third parties: 

(1) Containing any sex or sexual implication; 

(2) Those with abusive, threatening or threatening contents; 

(3) Contain harassment, rubbish advertisement, malicious information and deception 

information; 

(4) Involving other people's privacy, personal information or data; 

(5) Infringing upon the right of reputation, portrait, intellectual property, trade secret 

and other legal rights of others; 

(6) It contains other information that interferes with the normal operation of the 

service and infringes the legitimate rights and interests of other users or third parties. 



 

8. Others 

8.1 Your use of the software shall be deemed that you have read and agreed to be 

bound by this agreement. VSON Technology has the right to modify the terms of this 

agreement when necessary. You can read the relevant agreement terms in the latest 

version of the software. After the terms of this agreement are changed, if you continue 

to use the software, you will be deemed to have accepted the modified agreement. If 

you do not accept the modified agreement, you should stop using the software. 

 

8.2 This agreement is signed in Bao'an District, Shenzhen, Guangdong Province, the 

People's Republic of China. 

 

8.3 The formation, effectiveness, performance, interpretation and dispute resolution 

of this Agreement shall be governed by the laws of the mainland of the People's 

Republic of China (excluding conflict of laws). 

 

8.4 If any dispute or controversy occurs between you and VSON Technology, it shall 

be settled through friendly negotiation first; If negotiation fails, you agree to submit 

the dispute or controversy to the competent people's court in the place where this 

agreement is signed. 

 

8.5 The headings of all clauses in this Agreement are only for convenience of reading, 

and have no actual meaning, and cannot be used as the basis for interpretation of the 

meaning of this Agreement. 

 

8.6 The terms of this agreement are invalid or unenforceable for whatever reason, and 

other terms are still valid and binding on both parties. 

 

8.7 If this agreement has multiple versions in Chinese, English and other languages, 

and the corresponding contents are inconsistent, the Chinese version shall prevail. 

 

Developer and contact information 

VSON Technology Co., Ltd 



website: http://www.vson.com.cn 

Email: support@vson.com.cn 

(July 1, 2021) 
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用户许可协议 

请您在使用本软件前仔细阅读如下条款。包括免除或者限制作者责任的免责条款及对

用户的权利限制。您的安装使用行为将视为对本《协议》的接受，并同意接受本《协

议》各项条款的约束。 

 

“GraphicsTablet”软件(以下称"软件"或"软件产品")的版权归深圳市天美意科技有限公

司所有。本《用户许可协议》(以下称《协议》)是您(个人或单一机构团体)与本软件之

间的法律协议。在您使用本软件之前,请务必阅读此《协议》，任何与《协议》有关的软

件、电子文档等都应是按本协议的条款而授予您的，同时本《协议》亦适用于任何有

关本软件的后期发行和升级。 

 

1.免责声明 

本软件并无附带任何形式的明示的或暗示的保证，包括任何关于本软件的适用性,无侵

犯知识产权或适合作某一特定用途的保证。在任何情况下，对于因使用本软件或无法

使用本软件而导致的任 何损害赔偿，作者均无须承担法律责任, 即使作者曾经被告知

有可能出现该等损害赔偿。作者不保证本软件所包含的资料、文字、图形、链接或其

它事项的准确性或完整性。作者可随时更改本软件，无须另作通知。此外，出于某些

原因，本软件现在只提供信息显示界面，所有由用户自己制作、下载、使用的第三方

信息数据插件所引起的一切版权问题或纠纷，本软件概不承担任何责任，也不提供任

何明确的或暗示的保证。 

 

2.协议的范围 

本协议是您与天美意科技关于您下载、安装、使用、登录本软件以及使用本软件所订

立的协议。 

 

3.软件的安装与卸载 

天美意科技可能为不同的终端设备开发不同的软件版本，您应当 根据实际情况选择下

载合适的版本进行安装。下载安装程序后，您需要按照该程序提示的步骤正确安装。

如果您不再需要使用本软件或者需要安装新版软件，可自行卸载。 

 

4.软件的更新 

为了改善用户体验，完善服务内容，天美意科技将不断努力开发新的服务，并为您不



时提供软件更新(这些更新可能会采取软件 替换、修改、功能强化、版本升级等形式) 

 

5.账号注册 

您在使用软件之前需要注册一个账号。注册后天美意科技所开发的软件都可使用此账

号。 

 

6.用户个人信息保护 

保护用户个人信息是天美意科技的一项基本原则，天美意科技将会采取合理的措施保

护用户的个人信息。除法律法规的情形外，未经用户许可天美意科技不会向第三方公

开、透露用户个人信息。 

 

7、用户发布内容规范 

7.1、本条所述内容是指用户使用 ”GraphicsTablet” 的过程中所制作、上载、复制、

发布、传播的任何内容，包括但不限于账号头像、名称、用户说明等注册信息及认证

资料，或文字、语音、图片、视频、图文等，发送、回复或自动回复消息和相关链接

页面，以及其他使用账号或本服务所产生的内容。 

 

7.2、用户不得利用 “GraphicsTablet” 账号或本服务制作、上载、复制、发布、传播

如下法律、法规和政策禁止的内容： 

 

(1) 反对宪法所确定的基本原则的； 

(2) 危害国家安全，泄露国家秘密，颠覆国家政权，破坏国家统一的； 

(3) 损害国家荣誉和利益的； 

(4) 煽动民族仇恨、民族歧视，破坏民族团结的； 

(5) 破坏国家宗教政策，宣扬邪教和封建迷信的； 

(6) 散布谣言，扰乱社会秩序，破坏社会稳定的； 

(7) 散布淫秽、色情、赌博、暴力、凶杀、恐怖或者教唆犯罪的； 

(8) 侮辱或者诽谤他人，侵害他人合法权益的； 

(9) 含有法律、行政法规禁止的其他内容的信息。 

 

7.3、用户不得利用 “GraphicsTablet” 账号或本服务制作、上载、复制、发布、传播

如下干扰 “GraphicsTablet” 正常运营，以及侵犯其他用户或第三方合法权益的内容： 

 



(1) 含有任何性或性暗示的； 

(2) 含有辱骂、恐吓、威胁内容的； 

(3) 含有骚扰、垃圾广告、恶意信息、诱骗信息的； 

(4) 涉及他人隐私、个人信息或资料的； 

(5) 侵害他人名誉权、肖像权、知识产权、商业秘密等合法权利的； 

(6) 含有其他干扰本服务正常运营和侵犯其他用户或第三方合法权益内容的信息。 

 

8.其他 

8.1 您使用软件视为您已阅读并同意受本协议的约束。天美意科技有权在必要时修改本

协议条款。您可以在软件的最新版本中阅读相关协议条款。本协议条款更改后，如果

您继续使用本软件，即视为您已经接受修改后的协议。如果您不接受修改后的协议，

应当停止使用本软件。 

 

8.2 本协议签订地为中华人民共和国广东省深圳市宝安区。 

 

8.3 本协议的成立、生效、履行、解释及纠纷解决，适用中华人民共和国大陆地区法律

(不包括冲突法)。 

 

8.4 若您和天美意科技之间发生任何纠纷或争议，首先应友好协商解决;协商不成的，

您同意将纠纷或争议提交本协议签订地有管辖权的人民法院管辖。 

 

8.5 本协议所有条款的标题仅为阅读方便，本身并无实际含义，不能作为本协议涵义解

释的依据。 

 

8.6 本协议条款无论何种原因无效或不可执行，其他条款仍有效，对双方具有约束力。 

 

8.7 若本协议有中文、英文等多个语言版本，相应内容不一致的，均以中文版的内容为

准。 

开发商和联系方式 

深圳市天美意科技有限公司 

网 址: http://www.vson.com.cn 

邮 箱:support@vson.com.cn 

(July 1, 2021) 


